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De fractie van Gouda Positief de volgende vragen: 
 
1) Er wordt gesproken over de inzet/betrokkenheid van (lokale) kunstenaars. 

Zijn lokale kunstenaars ook aanwezig/betrokken geweest bij de 7 sessies 
“Kunst in de Buurt” met inwoners? 

2) Gouda Positief wil graag dat lokale kunstenaars voorrang krijgen wanneer 
kunst aangekocht wordt door de Gemeente. Nu is er weinig ruimte om de 
collectie uit te breiden. Maar, mocht dit dan toch het geval zijn wordt dan 
meer ruimte gegeven aan lokale kunstenaars? 

3) Heel goed dat nu aandacht aan de collectie is en wordt gegeven. We zijn 
dit als een goede start. De financiële middelen zijn nog steeds beperkt. 
Wordt verwacht dat er toch kunst afgeschreven en verwijderd moet 
worden omdat het jaarlijkse bedrag relatief laag is. 

4) Is het mogelijk om een kunstwerk te adopteren in het huidige proces? 
 
  
Antwoorden: 
 
1) Er is niet bijgehouden of onder de aanwezigen (amateur of professionele) 

kunstenaars waren. Voor één inwoner die bij een bijeenkomst aanwezig 
was is bekend dat die actief is als amateurkunstenaar. 

2) Ja het streven is een collectie die representatief is voor alle Gouwenaars, 
waar mogelijk wordt er ruimte en voorkeur gegeven aan lokale 
kunstenaars. Het vervaardigen van kunst in de openbare ruimte vergt 
specifieke expertise, niet iedere kunstenaar is daarin gespecialiseerd. 

3) Voor reguliere, tweejaarlijks onderhoud van de huidige collectie is 
vooralsnog voldoende budget beschikbaar. De afweging om al dan niet 
herstelwerkzaamheden uit te voeren vinden plaats aan de hand van de 
criteria in het collectieplan. Indien herstel wenselijk is wordt gekeken of er 
voldoende budget beschikbaar is, zo niet, dan zal worden gekeken naar 
termijn waarop het herstel kan plaatsvinden. Dit is dus in principe geen 
grond om een kunstwerk af te stoten. 

4) Het adopteren van een kunstwerk kan meerdere zaken omvatten, van een 
extra oogje in het zeil houden of een financiële bijdrage. Het is het college 
op dit moment niet helder waar deze vraag exact op doelt. Een 
mogelijkheid tot adoptie is in het collectieplan tot dusver niet opgenomen. 

 
 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 


